
 بسم الله الرحمن الرحیم 

 ؟ !نه وي  ېچې افشا شو   نور داسې څېره پاتې ده، ایا   وروسته؛ و کېدلرې  تر نقاب  له څېرې د د اردوغان

 :خبر

»موږ قدس   په یوه اعلامیه کې وویل:مه ۳۰د اګست په  ، کال م۲۰۲۴رجب طیب اردوغان، د  د ترکیې ولسمشر
پاتې  نه شو خلکو سره ظلم کوي، چوپ له ( پر وړاندې، چې د غزې ویلیاو د )اسرا  ولیشا کنه شو او فلسطین ته 

نه کوو.«   فرق. موږ د استانبول او قدس ترمنځ کوم توپیر نه وینو او د غازي عینتاب او غزې ترمنځ هم کوم کېدی
ګه ترسره کوي او د ترکیې  خپلې دندې په غوره تو  هغه زیاته کړه: »زموږ پوځ په سوریه، عراق، لیبیا او سومالیا کې 

 .« د خپلواکۍ، امنیت او ملي وحدت ضامن دي هېوادوال ځواکونه زموږ د  وسله

 تبصره:

خوا  پ  چې کومو کسانو  داسې ځای ته رسولی  ځان  کې دې  او د خلکو د فکرونو په غولولو  چلبازۍاې اردوغانه! په  
له  تکراري او  غو ته فکر کوې چې د د ایا او درپورې خاندي! ملنډې درباندې وهياوس ، کولېته پورته اسمان 

یو کال  له  چې په داسې حال کې؟ ی شېترلاسه کړ یې به به خلک دوکه او ملاتړ  وسيلهویناوو په  دروغو ډکو 
تر دې چې دا  ان  ، کوېکېدو ننداره کوره او بې وژنو  او په غزه کې د ټولد یهودو تر بشپړ یرغل لاندې یې   راهيسې
څوک به باور وکړي چې ته به د غزې پر خلکو د ظلم پر وړاندې چوپتیا غوره   ،ده شوېبدله کنډواله  هیو پر سیمه 
 ؟ !نه کړې

و  دې د دو  راهيسېمیاشتو  ولسو له ینور داسې څه پاتې دي چې ته ورته شا کړې، په داسې حال کې چې  ایا
شرمۍ سره اعلانوې چې ته د استانبول  او ظلم سترګې پټې کړې دي؟ بیا بیا په ډېرې بې   لوسانانو پر وژ ان  ومیلیون

ته   ین عمخبرو دقیقې  غو؟ که د د !؟ د غزې او غازي عینتاب ترمنځ کوم فرق نشته!او قدس ترمنځ توپیر نه کوې 
که یهود پر ایاصوفیه،   د غزې پشان به یې ننداره کوې.  يوکړ استانبول برید    پر  وګورو، دا ده چې که کومه ورځ یهود

ننداره  پشان  مسجدالاقصی  د  وکړي، بیا به یې هم    ونهبرید  ونوجوماتپر  فاتح، د سلطان سلیمان او د سلطان احمد  
. که هغوی پر غازي عینتاب برید وکړي، ته به یې له  نه کړېو  او هیڅ عمل به  کوې به یې  نندارهیوازې  ې؛ هوکو 

  خپله ویل کېږي په  چې  ون په اړه  لکه د نر   له یوه کال زیات وخت چې د غزې ننداره کوې؛انقرې څخه ګورې، لکه  
 ماڼۍ کې ناست و او له لېرې یې د روم سوځېدل کتل! مجلله



دا ده چې ته په هماغه اعلامیه کې په خپل ځان ویاړې او افتخار کوې چې ستا پوځ په سوریه،   بده لاتر ټولو 
عراق، لیبیا او سومالیا کې په غوره توګه خپلې دندې ترسره کوي. داسې ښکاري چې ته غواړې د غزې خلکو،  

ر، امریکا، په غوښتنه  ټول اسلامي امت ته وښیې چې ستا پوځ پوهېږي چې څنګه د خپل بادا انفلسطینیانو او 
 هر ځای ته ولاړ شي؛ خو نه پوهېږي چې څنګه د مسلمانانو لومړي قبله او د دوی سپېڅلې خاورې ته لار ومومي! 

ونکې ده چې میلیونونه مسلمانانو دې ته اړتیا لرله  و ! ته څومره لوی افشاکوونکی یې! څومره دردغمهاې د غزې 
څو د نفاق، دروغو او خیانت پرده ورڅخه لرې شي. کلونه وشول چې  چې داسې یوه فاجعه دې ورته پېښه شي تر 

کولر خاینانو څخه  ی غو سنې دي او ثابتوو چې هغه یو له همموږ خلکو ته ښیو چې د دې سړي خبرې څومره دروغج
  خلکو به  لوغولېد  عمل کوي. خو  پر محورو نه تېرېږي او د هغوی دی چې هېڅکله د نړیوالو نظامونو له سرو کرښ 

عزت او اقتدار   چې ژر به امت ته بریا،اڼه ه غرور سره د هغه دفاع کوله او په خطا سره یې هغه د امت سلطان ګ پ
یهودو   لهد یهودي رژیم سفیر یې احضار نه کړ او  انشوه او هغه هېڅ غبرګون ونه ښود، قرباني ورکړي. خو غزه 

سره د توکو او سرچینو صادرات یې ونه درول. اوس له دې مایوسۍ او نهیلۍ وروسته هغوی وايي: داسې ښکاري  
 ه نورو خاینانو سره کوم توپير نه لري. ا کس په خیانت کې لدچې 

  قرباني ه عبدالناصر  باور وکړ او د هغه په لاره کې مو خپل ژوندون دجال پالعرباې مسلمانانو! تاسو لسیزې په 
؛ د هغه  باور وکړ پر مقاومتخوندي دولت او د هغوی ا کړل، بیا یې نقاب لرې شو. له هغه وروسته مو د ایران په 

نمایشي  او    د امریکا له ګټو او امر بهر کار نه کويدولت هېڅکله    دغهشوه چې    په ډاګهاو تاسو ته    نقاب هم لرې شو
،  )اردوغان( باور وکړ يناست پر ځای و په ترکیه کې د مصطفی کمال بیا م  توغندي یې پر یهودو هېڅ اغېز نه لري.

   نقاب لرې کړ. یې    غزې چې

د هغه سیاسي جریان د پېژندلو وخت نه دی رارسېدلی چې خپلې هیلې ورپورې وتړئ، خپل ځواک یې په   ایا
یوازینۍ حللاره دا ده چې د هغه دولت له لارې اسلامي  او د هغوی حللارو ته تسلیم شئ؟ خدمت کې ورکړئ 

او د الله سبحانه    یچا ته وفادار نه ويژوند بیا پیل کړو چې له الله سبحانه و تعالی، رسول الله او مومنانو پرته بل ه
هیڅ نړیوال نظام او لویو   لهپه لاره کې  سبحانه وتعالی او د الله و تعالی له شریعت پرته بل قانون پلی نه کړي

 لري. الله سبحانه وتعالی فرمایي:  ونهپوځونو څخه ویره 

َٰٓأيَُّهَا ٱلَّذِينَ ءَامَنُواْ ٱستَجِيبُواْ للَِّهِ وَللِرَّ   سُولِ إذَِا دَعَاكُم لمَِا يحُيِيكُم﴾﴿يَ 

لي چې ستاسو  و تاسو داسې څه ته راوب صلی الله علیه وسلم او رسول  تعالی منانو! کله چې اللهو اې م»  ژباړه:
 « ژوند ته وده درکوي، نو د هغوی بلنه ومنئ!
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